

中國科學技術大學訪問團到訪書院

Delegation of University of Science and Technology of China Visited United College 2/6/2011



中國科學技術大學訪問團到訪聯合書院。

A delegation of University of Science and Technology of China visited United College.



副院長兼通識教育副主任張雙慶教授（左）致送紀念品予中國科學技術大學學生資助管理中心副部長兼副處長尹紅女士（右）。

Professor College Chang Song-hing, Associate College Head and Associate Dean of General Education (left), presented a souvenir to Ms Yin Hong, Vice Minister and Director of the Center for Student Financial Assistance Management, University of Science and Technology of China (right).

海外及研究獎學金頒獎茶聚

Tea-gathering with Overseas and Postgraduate Scholarship Recipients 8/6/2011



獲獎同學、嘉賓及書院行政人員於茶聚上合照。

Recipients, guests and College administrative staff posed a group photo at the tea gathering.



院長馮國培教授（右）頒發「鄭棟材研究獎學金」予本院生物化學課程應屆畢業生趙慧然同學（左）。趙同學將會在香港中文大學修讀生物化學碩士課程。

Ms Chiu Wai-yin, a 2011 graduate in Biochemistry Programme (left), received the T C Cheng Postgraduate Scholarship from Professor Fung Kwok-pui, College Head (right). Ms Chiu will pursue her Master of Philosophy in Biochemistry at CUHK.



院長馮國培教授（右）頒發「梁鶴年留學獎學金」予本院物理系應屆畢業生曾志行同學（左）。曾同學將於美國伊利諾伊大學厄巴納——香檳分校修讀物理學博士課程。

Mr Boyce C H Tsang, a 2011 graduate in Physics (left), received the S Leung Postgraduate Scholarship from Professor Fung Kwok-pui, College Head (right). Mr Tsang will pursue his doctoral degree in Physics at the University of Illinois at Urbana-Champaign in USA.

副院長兼輔導長王香生教授（右）頒發「周紹棠研究獎學金」予本院 2009 年度數學系畢業生梁翔宇同學（左）。梁同學同時是中應屆數學系碩士畢業生。

Professor Stephen H S Wong, Associate College Head and Dean of Students (right), presented the Dr S T Tsou Postgraduate Scholarship to Mr Leung Cheung-yu, a 2009 graduate of Mathematics and a 2011 graduate of master degree in Mathematics at CUHK (left).



獎學金及學生資助委員會主席胡錦生教授（右）頒發「邵逸夫爵士留學獎學金」予本院電子工程學系應屆畢業生高宇桃同學（左）。高同學將赴美國康奈爾大學修讀電子與計算機工程學博士課程。

Ms Gao Yuguang, a 2011 graduate in Electronic Engineering (left), received the Sir Run Run Shaw Postgraduate Scholarship from Professor Woo Kam-sang, Chairman of Scholarships and Student Finance Committee (right). Ms Gao will pursue her doctoral degree in Electrical and Computer Engineering at Cornell University in USA.